
BESEDA O MOŽNOSTECH ČERPÁNÍ DOTAČNÍCH PROSTŘEDKŮ  

V OBCI A REGIONU 

 
 

Zajímají vás možnosti čerpání dotačních prostředků v naší obci a v regionu? Máte 

vlastní návrhy a projektové záměry, které byste chtěli realizovat? Pokud ano, jste 

zváni na schůzku o uvedených tématech se zástupci místní akční skupiny Moravská 

cesta, jejímž je naše obec členem. 

 

Schůzka se koná dne 25. ledna v 18:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu     

v Měrotíně. 

 

PŘIJĎTE, TĚŠÍME SE NA SETKÁNÍ S VÁMI !  

 

 

      Julie Zendulková                Miroslava Vaňková 

předsedkyně MAS Moravská cesta                        starosta obce 
 

 


